
         

 

Beste raadsleden, 

 

Het college heeft gisteren het extra agendapunt “Afweging toegang Kogerstrand” aan de agenda 

van de raadsvergadering van morgen, dinsdag 19 toegevoegd. We zijn blij dat deze toezegging is 

nagekomen. Maar na het lezen van het voorstel hebben wij onze bedenkingen over de snelheid 

waarmee het stuk nu wordt behandeld. Er wordt voorgesteld aanzienlijk meer budget beschikbaar 

te stellen, en er is een nieuwe variant uitgewerkt. Een dag voorbereidingstijd is daarom in onze 

optiek te kort. 

Om tot een zorgvuldig besluit te komen willen we daarom voorstellen om het punt te verplaatsen 

naar de raadsvergadering van ** februari. Zodat het voorstel op de reguliere wijze behandeld kan 

worden, eerst in de commissie en dan in de raad. Belanghebbenden hebben dan de kans om in te 

spreken en de raad kan alle argumenten vervolgens afwegen om tot een besluit te komen. 

We gaan er daarbij van uit dat de huidige situatie op Kogerstrand wordt gehandhaafd en dat het 

plan voor het seizoen kan worden uitgevoerd. 

Dit zullen wij vanavond bij vaststelling van de agenda inbrengen. Om te voorkomen dat u hierdoor 

wordt overvallen sturen wij alvast deze kennisgeving. Mocht u zich bij deze oproep aan willen 

sluiten dan vernemen we dat graag. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

De fracties van 

 

VVD Texel, Hart voor Texel, GroenZwart en D66 Texel. 


